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Verksamhetsberättelse 2024 
 
 
 
 
 
 
 
Inledning 
Under 2024 fortsatte Länsförbundet med sin verksamhet med olika projekt, aktiviteter samt 
deltagande i samhällsdebatten.  
Sedan 2015 har vi tillgång till ett regionalt kansli i Mälardalen tillsammans med 
Västmanlands och Sörmlands länsförbund.  
 
Medlemmar 
Under 2024 hade Naturskyddsföreningen Uppsala län 10565 medlemmar. Det innebär en liten 
minskning av antalet medlemmar med 116 jämfört med 2023 då medlemsantalet var 10681. 
 
Krets/Länsförbund:  Antal medlemmar 

 2023 2024 Förändring +/- 
Naturskyddsföreningen Uppsala län 10 681 10 565 - 116 
Naturskyddsföreningen Uppsala   7 593  7 527 -66 
Naturskyddsföreningen Enköping      787 784 -3 
Naturskyddsföreningen Östhammar      442  429 -13 
Naturskyddsföreningen Älvkarleby      214 224 +10 
Naturskyddsföreningen Tierp      383 370 -13 
Naturskyddsföreningen Heby      227 209 -18 
Naturskyddsföreningen Håbo      347 344 -3 
Naturskyddsföreningen Knivsta      688 678 -10 
 
 
Länsstämma  
Länsstämma hölls den 21 april på Salsta slott. Innan stämman så hölls en kretskonferens. Den 
som ville kunde delta i en gemensam vandring från tågstationen till och från slottet.  
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Styrelse och funktionärer 
Naturskyddsföreningen Uppsala län har under de senaste två åren haft följande ledamöter: 
Styrelse 2023-04-29 till 2024-04-21 2024-04-21 till 2025-05-04 
Ordförande Maria Gardfjell Maria Gardfjell 
Vice ordförande Ira Sundberg Ira Sundberg 
Sekreterare Marianne Kahn Maria Palm 
Kassör Hans Hiller Hans Hiller 
Skogssekreterare - Eric Grund 
Ledamot Ulrika Lernefalk Ulrika Lernefalk 
Ledamot Pekka Westin Pekka Westin 
Ledamot Badr Bajoud Badr Bajoud 
Ledamot Ulf Blomqvist Signe Propst* 
Ledamot Lars-Gunnar Båvander  
*Flyttade under sommaren och avgick därför ur styrelsen 
 
Funktionärer 2024-04-21 till 2025-05-04  
Revisorer Anna-Lena Byegård Magnus Mattisson 
Revisorssuppleant Jenny Lundström  
   
Valberedning Ewa Sundin Hans Jivander                   Robert 

Harlin 
Styrelsemöten 
Styrelsen har haft nio protokollförda möten och fyra praktiska möten. Två där man jobbade 
igenom verksamhetsplanen respektive kommunikationsplanen, ett där man lärde sig hur man 
kan använda medlemsregistret och ett där vi planerade vad föreningen har/behöver för 
material. Planeringskonferens hölls på Krusenbergs herrgård i början av januari 2024. 
 
Yttranden mm. 
Överklagat länsstyrelsens beslut om licensjakt på lo.  
Skrivelser till skogsstyrelsen angående planerade avverkningar i Heby kommun. 
Remissvar till riks på temat Hållbar samhällsekonomi. 
Remissvar bildande av naturreservat i Hedesundafjärden. 
 
Ekonomi 
Länsförbundets resultat blev minus 20 307 kr. 
Balansräkningen per den 31/12 2024 omsluter 238 866 kr.  
Resultat- och balansräkning bifogas.  
 
Anställda  
Kristina Keyzer är verksamhetsutvecklare anställd på en anställningsgrad om 100 procent 
samt Clara Schultz som är miljö- och planhandläggare med en anställningsgrad på  
50 procent räknat på de tre länsförbunden. Sörmland har arbetsgivaransvaret för de anställda. 
Ordförandena i länsförbunden i Sörmland, Västmanland och Uppsala län utgör styrgrupp och 
har enbart träffats vid ett tillfälle under året. 
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Representation 
Ylva Lundh var Länsförbundets representant i MKG:s (Miljöorganisationernas 
kärnavfallsgranskning) med Hans Jivander som suppleant.  
Naturvårdsintressets representanter från Naturskyddsföreningen i Viltförvaltnings-
delegationen har varit Signe Propst ledamot och Maria Gardfjell, ersättare tom i november. 
Då  valdes Maria Gardfjell och Anders Lindström valdes till ordinarie och Anna-Karin Lieber 
och Anders Hedström ersättare. 
Ira Sundberg har varit Länsförbundets representant i Länsstyrelsens miljö- och klimatråd.  
Maria Gardfjell har representerat Länsförbundet i Leader Upplandsbygd, där hon är vice 
ordförande i styrelsen och representerar den ideella sektorn i Uppsala län. 
Ulrika Lernefalk har varit ombud för Länsförbundet i Mälarens vattenvårdsförbund. 
Maria Gardfjell är representant i Upplandsstiftelsens friluftsråd. 
 
Deltagande, möten, konferenser mm. 
Maria Gardfjell och Ulrika Lernefalk har deltagit i länsordförandekonferenser. 
På riksstämman deltog Maria Gardfjell, som representant för länsförbundet. 
Maria Gardfjell och Ulrika Lernefalk var ombud på Studiefrämjandets årsmöte. 
Maria Gardfjell deltog på MKG:s årsmöte, likaså på Mälarens vattenvårdsförbunds årsmöte. 
På Leader Upplandsbygds organiserade omställningskonferens i Hågaby deltog Maria 
Gardfjell, Maria Palm och Ira Sundberg. 
Flera ledamöter har deltagit i Region Uppsalas möte om en ny RUS, Ira Sundberg, Eric Grund 
och Ulrika Lernefalk har haft dialogmöte med regionrådet med ansvar för regional utveckling. 
Maria Gardfjell och Eric Grund har haft möte med Upplandsstiftelsen. 
Maria Gardfjell, Eric Grund, Signe Propst, Emil Nilsson och Ivar Anderberg deltog i möte 
med Skogsstyrelsen. 
Maria Gardfjell har deltagit på Länsstyrelsens konferens om Ekologisk mat på Gimo herrgård.  
Eric Grund har deltagit i Nils Hydens kurs om skogsjuridik på kursgården Lindsberg, Falun. 
Eric Grund  har deltagit i en dagskurs om hyggesfritt skogsbruk, ordnad av Skogsstyrelsen. 
Maria Gardfjell har deltagit på Mångfaldskonferensen på SLU. 
Signe Propst har deltagit på Rovdjurskonferensen i Järvsö. 
Signe Propst har deltagit på Flora- och faunavårdskonferensen. 
Alfred Kihlberg från Studiefrämjandet träffade styrelsen för att diskutera hur vi ska kunna 
främja ett ökad folkbildning. 
 
Hållbarhetslöften 
Länsförbundet är representerat i Länsstyrelsens miljö- och klimatråd sedan starten 2017. 
”Rådets uppgift är att genom dialog, idé och erfarenhetsutbyte bidra kring till att konkreta 
åtgärder genomförs för en bättre miljö i länet.” Man arbetar bl.a genom konkreta åtgärder, 
hållbarhetslöften, inom temaområdena klimat, ekosystem- och biologisk mångfald, vatten och 
samhällsutveckling. Länsförbudet och några av kretsarna har avgett hållbarhetslöften. 
Medlemmar i rådet är kommuner, företag, akademin och Naturskyddsföreningen i Uppsala 
län. Representant för Länsförbundet är Ira Sundberg. 
 
Samarbeten 
Under året fortsatte projektet ”vitryggig hackspett”. Samverkansparter var riksföreningen, 
Upplands ornitologiska förening och länsförbundet. Länsförbundet är medlem i Mälarens 
Vattenvårdsförbund, Studiefrämjandet och MKG. 
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Verksamhet 
Under 2024 fortsatte länsförbundets verksamhet med olika aktiviteter och projekt. 
Under våren hade vi tre välbesökta seminarium inför EU-valet, med syfte att öka kunskapen 
om EUs roll för klimat, miljö och natur. 
Under året genomfördes tre författarsamtal  på Uppsala stadsbibliotek under rubriken NATUR 
och litteratur, med Tomas Bannerhed och Lars Sund, med Ann-Helen Meyer von Bremen och 
Gunnar Rundgren, samt med Emil V Nilsson och Jenny Jewert WWF.  
Ulrika Lernefalk har sammanställt ett studiematerial för hållbart samhällsbyggande och Maria 
Gardfjell har skrivit ett förord till studiematerialet, vilket Studiefrämjandet lanserat som ett 
rikstäckande studiecirkelmaterial. 
Länsförbundet har tagit initiativ till två utbildningar på temat ”Skydda skog” samt sponsrat tre 
nybörjarkurser i skoginventering under ledning av Ingemar Södergren (djupa rötter). 
Strategier för ökat skogsskydd har diskuterats inom föreningen. 
 
Hemsidan och media 
Hemsidan har inte uppdaterats på grund av att riksföreningen ska förändra upplägget för 
föreningens digitala 
information.Representanter för föreningen har uttalat sig och skrivit debattartiklar i media bla
nd annatom PFAS, stadsutveckling, rovdjur samt skogsskydd.  
 
Tack 
Länsförbundets styrelse vill tacka alla medlemmar för det arbete ni utfört inom föreningen 
under året. Det är tack vare ert engagemang för att skydda och framhålla vår värdefulla 
uppländska natur och miljö som föreningen har nått fortsatta framgångar och uppmärksamhet. 
Vi ser fram emot ett nytt år tillsammans och hoppas att såväl gamla som nya krafter vill vara 
med och arbeta med de utmaningar och aktiviteter vi har framför oss. 
 
 
Uppsala den 31 mars 2025 
 
 
 
___________________________  ______________________________ 
Maria Gardfjell, ordförande  Hans Hiller, kassör 
 
 
 
___________________________  ___________________________ 
Ira Sundberg, vice ordförande  Eric Grund, skogssekreterare
   
 
 
___________________________  ______________________________ 
Pekka Westin, ledamot   Ulrika Lernefalk, ledamot 
 
    
    
___________________________  ___________________________ 
Maria Palm, sekreterare   Badr Bajoud, ledamot 


